
İmlâ (Genel Kurallar) 

 

 

1) Türkçe kelimelerde sesli harf başta olduğu zaman daima gösterilir. 

 

 اوق ,ایرماق ,آرابا

 
Türkçede /e/ sesi /أ/ ile gösterilir. 

 

یكأر ,أسکی ,أل  

 
(o, ö, u, ü) sesleri için başta /او/ kullanılır. 

 

 اوکوز ,اودون ,اوزوم

 

 



 
/a/ sesi için /آ/ kullanılır. 

 

 آی ,آت ,آرسلان

 
Osmanlı Türkçesinin son zamanlarında /ö/ için /ئو/ kullanılmıştır. 

 

لومئو پشئو ,  ئوك ,
 

2) İlk hecede olan /e/ sesi harfle gösterilmez. Kelime ortasındaki /e/ler de 

genellikle yazılmaz.  

 

كاورد ,كلبك   . دکیز ,
 

Kelime sonundaki /e/ler hâ’-i resmiye ( هه,  ) ile gösterilir. 

 

 تپه ,دره ,دوه



 

 

3) Hece ortasındaki /a/lar genellikle yazılır. 

 

شیباق  باش ,باجاق ,

 

Bazen ilk hecedeki /a/nın yazılmadığı görülür. 

 

  قباق ,شقاق

 

Kelime sonundaki /a/lar bazen hâ’-i resmiye ile gösterilir.  

 

 آطنه ,آطه


